
Zápis ze 16.výborové schůze ČMKCHB dne 17. 5. 2013 v Kolesách 

Přítomni: pánové Zd. Havlíček, M. Pavlík, Ing. P. Lebeda,  K. Plaňanský, M. Kabát, M. Gora, 

H. Hubík a za revizní komisi klubu Ing. K. Plch 

Omluveni: Ing. L. Vodolan a L. Varvařovský  

Schůze výboru klubu byla zahájena minutou ticha k uctění památky dlouholetého člena 

výboru klubu a výcvikáře klubu Františka Kasaly, který zemřel 16. 3. 2013.  

Schůzi výboru klubu zahájil v 11,10 hod Z. Havlíček. Úvodem proběhla hlasováním kooptace 

Mojmíra Kabáta do výboru ČMKCHB. Jeho kooptace byla schválena všemi přítomnými. 

1. Proběhla kontrola úkolů z minulé schůze. Klubový zpravodaj vyšel začátkem března, 

zhruba v polovině měsíce byl u většiny členů klubu, fakturace včetně rozeslání ve výši 

49 tis Kč je uhrazena. Několik výtisků bylo zasláno ostatním členským klubům 

sdruženým v ISHV. Karel Plaňanský nadnesl, zda raději neponechat titulní stranu 

Zpravodaje s původní kresbou od J. Židlického. Bylo dohodnuto, že napříště budou 

všechny případné změny odsouhlaseny dopředu ve výboru a redakční radou. Tuto 

otázku bude řešit již nový výbor po konferenci. Byl schválen dodatečný návrh oblasti 

č. 14 a č. 15 předložený prostřednictvím aktivisty M. Keltnera na udělení čestného 

odznaku „Za zásluhy“ Jiřímu Schestauberovi. Výbor tento návrh po diskuzi schválil 

hlasováním.  

2. Připomínky k návrhu stanov klubu. Po diskuzích v jednotlivých oblastech a 

připomínkách od členů se do návrhu stanov doplňuje, že čestným členem se může stát 

každý, kdo je členem ČMKCHB alespoň 10 let a dovrší věku 70 let. 

3. Po diskuzi přítomných členů byl výborem schválen finanční příspěvek 10.000 Kč 

oblasti č. 1 na pořádání „Krušnohorského derby“. Výbor do budoucna požaduje od 

pořadatelů, kteří dostanou finanční příspěvek od klubu, jednak vyúčtování a dále aby 

tato skutečnost uváděli v propozicích, při vlastním konaní akce, následně v tisku, na 

webových stránkách atd. Pět tisíc korun bylo poskytnuto v březnu na Ples v Mašťově, 

zde pořadatel stále částku nevyúčtoval pro potřeby pokladny klubu. 

4. Havlíček informoval přítomné o přípravě nových zkušebních řádů a postupu výboru 

klubu. Nabudou-li změny platnosti od 1. 1. 2014, bude po konferenci klubu připraveno 

a svoláno školení všech klubových rozhodčích. M. Pavlík následně přednesl 

připravované změny v ZŘ. Pro barváře jsou navrženy minimální úpravy a to: změna 

slova dohledávka za dosled, posledních 150 m stopy od vypuštění (od lože) pokapat 1 

dcl barvy. U vyhledávání spárkaté zvěře budou známky dle časových limitů. Při 

vyhledávání pes nemusí sledovat stopu nízkým nosem. Změna je v počtu účastníků u 

IHB. Zkušební řády budou rozděleny na dvě části a to: První část pro zkoušky ke 

splnění lovecké upotřebitelnosti a druhá část pro soutěže. Konání soutěží nebude 

spadat pod ČMMJ, ale pod jednotlivé kluby. Připomínka M. Kabáta: za platnosti 

současných zkušebních řádů nemůže vůdce nahlásit psa jako vodiče (není to 

stanoveno ve zkušebním řádu). Takto bude pes ohodnocen rozhodčím při nedodržení 



časového limitu pro vrácení psa od kusu, a tímto nemůže být hodnocen jako 

oznamovač nebo hlasič. Havlíček podal informace k zápisnímu řádu. ČMKU schválila 

na své konferenci v březnu nový zápisní řád, kterým se musí řídit jednotlivé zápisní 

řády jednotlivých chovatelských klubu. Přechodné období bylo stanoveno v termínu 

do 31. 12. 2013. Úkol: Přichystat pro jednání konference klubu ke schválení návrh 

nového zápisního řádu respektujícího změny v zápisním řádu ČMKU. 

5. Informace z oblastí:  Kurz „Jelenář - vůdce barváře“ na rok 2014 slíbila uspořádat na 

Děčínsku oblast č. 1, aktivista Ing. Jeřábek. Pro rok 2015 má zájem o jeho uspořádání 

oblast č.11 - Šumava, aktivista M. Kabát. Výbor klubu toto bere na vědomí. Není 

zatím znám zájemce o uspořádání celostátní soutěže barvářů v příštím roce - úkol do 

příští schůzky výboru dne 31. 8. 2013 (nahlásit konání soutěže na ČMMJ je třeba do 

31. 10. 2013). 

6. Zpráva o hospodaření klubu: Výrazně se zlepšila kázeň členů ve výběru členských 

poplatků. Připomínka matrikáře - členové si však musí dát pozor na uvádění svých 

jmen a ostatních dat při platbě, často jsou neuvedené a tím zpětně jen těžce 

dohledatelné!!! Klub neeviduje žádné nesplacené pohledávky a závazky. V termínu 

byla řádně uhrazena faktura za klubový zpravodaj, dále příspěvek ve výši 4.720 Kč za 

členství v ČMKJ (10 Kč za člena). Roční rozpočet klubu je již nyní, před polovinou 

roku, vyrovnaný. Z větších plateb nás čeká jen úhrada příspěvků za členství v ISHV 

(800 EURO) a úhrada výdajů na účast při konferenci, schůzi poradců a soutěži  ISHV 

letos v listopadu v Maďarsku. Na účtu klubu je nyní 390 tis. Kč, dalších 400 tis. Kč je 

deponováno na výnosových produktech ČS a.s. a ve státních dluhopisech. Výbor 

hlasováním odsouhlasil možnost zakoupení dalších státních dluhopisů za 200 tis. Kč. 

Tato skutečnost bude předložena na večerní schůzce s aktivisty a přítomnými členy 

klubu. Byl odsouhlasen návrh k podpoře jednotlivých PzB zakoupením cen, 

barvářských obojků s vyraženým logem klubu a nápisem ČMKCHB s 10 m koženým 

řemenem. Úkol: Havlíček zjistí cenu soupravy u Zubíčka, pokud má někdo jiného, 

dobrého a kvalitního výrobce, sedláře aj. podá taktéž návrh (i z ostatních členů klubu). 

7. Do 15. 9. 2013 je potřeba vybrat účastníky na soutěž ISHV v Maďarsku, tedy 

rozhodnutí musí padnout na příští schůzce výboru klubu. Výbor tímto žádá aktivisty 

oblastí o doporučení psů (ve věku 3 až 6 let), kteří mají dostatek zkušeností 

s dosledem postřelené zvěře a jejich vůdci by byli ochotni se této soutěže zúčastnit - 

termín nejpozději do příští schůzky výboru dne 31. 8. 2013 a to kterémukoliv z členů 

výboru klubu!!!  

8. Výbor projednal žádost aktivisty oblasti č. 15 Ing. Jiřího Mosteckého o provedení 

bonitace v rámci speciální výstavy barvářů připravované v Prachaticích dne 14.9.2013. 

Tuto na ni bohužel nelze provést, protože poradce chovu M. Pavlík přednáší ve 

stejném termínu na kurzu „Jelenář - vůdce barváře“ v  Újezdě u Černé Hory (následně 

na večerním sezení oznámil aktivista oblasti č. 14 M. Keltner, že tuto výstavu asi 

nebudou pořádat, protože zde nebude bonitace).  



9. Poradce chovu přednesl zprávu k chovu: U BB bylo vydáno 27 doporučení ke krytí, už 

se narodilo 10 pejsků, 14 fenek, 3 feny nezabřezly, u dalších 10 se čeká na výsledky 

krytí. U HB bylo vydáno 10 doporučení, narozeno je nyní pouze 6 pejsků a 1 fenka, 3 

feny nezabřezly a u dalších 3 se čeká na vrhy.  

10. Protože povinnost klubu nahlásit pořádání klubové výstavy na ČMKU je stanoveno 

v termínu do 15.8 předcházejícího kalendářního roku, byl stanoven termín pro konání 

další, tedy 8. samostatné klubové výstavy barvářů v roce 2014 na 17. 5. 2014 s 

případným náhradním termínem konání dne 24. 5. 2014 zde v Kolesách. Úkol: 

V termínu nahlásí do 15.8.2013 na ČMKU Z. Havlíček 

11. Nyní proběhne příprava kruhů na výstavu, katalogy se budou prodávat za 25 Kč. Od 

19 hodin proběhne ve venkovních prostorách schůzka s aktivisty a členy klubu. Další 

schůze výboru se uskuteční v sobotu 31. 8. 2013 zde v Kolesách, hodina zahájení 

schůzky asi na 10 hod a bude upřesněna v pozvánce.  

 

Zapsal: Hubert Hubík v.r. 

následně ověřili všichni přítomní členové výboru 


